
Svenskarna är bara ”1,1 promille i världen. 

Sverige har nackdelen att 98,9 procent av världens befolkning inte bor här.”. Antalet svenskar är en så 
försvinnande liten del av världsbefolkningen – det är därför vi måste vända oss utåt och ta till oss 
globaliseringen.  
  
Välfärd är inget för evigt givet, utan handlar om hur vi klarar den internationella konkurrensen om att 
vara bäst utbildade, mest innovativa, mest attraktiva för nyckelinvandring och mycket annat. 
  
En bra erinran om detta gav Dagens Nyheters Natan Sachar i en läsvärd krönika i somras. ”För 85 år 
sedan var argentinska arbetare bättre klädda och åt bättre än sina svenska kolleger. Sedan började 
Argentina göra saker fel medan Sverige gjorde saker rätt”: 
http://www.dn.se/nyheter/varlden/ingen-abonnerar-pa-goda-tider-1.895785  
  
 


